
                       
 

         REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

 

 
          VIJEĆE MJESNOG ODBORA  
 
 
 

 
 
 

ZAPISNIK 
 
s 41. sjednice Vijeća MO Rubeši održane dana 16.08.2017. godine s početkom u 18:00 sati 
u Rubešima u Domu braće Milih, prizemlje – Šahovski klub. 
 
Prisutni:  
 
Bruno Kraljić 

Juraj Kunišek 

Mirna Rubeša 

Sanja Stanković 

Petar Sinko 

 
Za ovu sjednicu predlaže se sljedeći  

 
DNEVNI RED 

 
1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 
 
2. Sastavljanje plana prioriteta za 2018. godinu 
 
3. Razno 
 
Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 

 
ZAKLJUČCI. 
 
Ad.1.)  
 
Zapisnik s četrdesete sjednice Vijeća MO Rubeši održane 30.06.2017. jednoglasno je 
usvojen bez primjedbi. 
 
 
 

KLASA: 021-05/14-03/01 
URBROJ: 2170-05-08/1-17-89 
Kastav, 16. 08. 2017. 
 

 
G R A D   K A S T A V 

 



Ad.2.)  
 
Na temelju Poziva za podnošenje prijedloga komunalnih prioriteta za 2018. raspisanog 11. 
srpnja 2017. KLASA: 363-01/17-01/16 URBROJ: 2170-05-09/1-17-2, a vezano za dosad 
prijavljene problema na području MO Rubeši te prikupljene prijedloge, primjedbe i sugestije 
građana, Vijeće MO Rubeši je sastavilo Plan prioritetnih uređenja i održavanja objekata 
komunalne infrastrukture na području MO Rubeši.  
 

 Intenzivni pronalazak čestica koje bi bile adekvatne za otkup ili zakup 

 

Neophodno je pronaći površinu na području MO Rubeši koju bi se namjenilo za izgradnju 

dječjeg parka ili odmarališta, a koje bi ujedno služilo i za starije mještane, za druženje i 

šetnju. Na takvom mjestu mogla bi se izgraditi umjetna stijena ili posaditi mali arboretum, 

organizirati radionice u cilju povezivanja djece istog interesa. Tamo bi se vršila i razmjene 

ideja i iskustava odraslih. Molimo nadležne službe da nam pomognu u pronalasku 

adekvatnog mjesta/prostora i da nas usmjere na koji način možemo pomoći da se inicijativa 

realizira u skorom vremenskom razdoblju. 

 

 Uređenje spomeničkog kompleksa Partizan  

Ovlaštena krajobrazna arhitektica mr. sc. Zrinka Brajan predala nam je zatraženi idejni  

projekt krajobraznog uređenja zelene površine uz Spomenik palim borcima i žrtvama fašizma 

ili svima poznatiji Partizan u Rubešima. Članovi vijeća mjesnog odbora Rubeši prisutni na 38. 

sjednici jednoglasno su prihvatili predloženi projekt uz minimalne promjene. Gđa. Brajan stoji 

nam na raspolaganju za konzultaciju i izmjene unutar projekta, a vjerujemo da će takvih biti i 

od strane Grada Kastva pa samim time tražimo sastanak svih nadležnih stručnih službi, a s 

ciljem realizacije istog.  Projekt se odnosi na trenutno neatraktivan zeleni pokos prekriven 

travom i visokiom vegetacijom. Projekt obuhvaća micanje svih borova na južnom djelu 

kompleksa jer su oni u lošem stanju i sklanjaju pogled s kompleka i na kompleks. U sklopu 

uređenja donjeg dijela spomenika, na gornji dio potrebno je postaviti dva do tri igrala i četiri 

klupice. Molimo da nas stručne službe zadužene za tu problematiku povratno kontaktiraju 

kako bismo u što kraćem roku razvidjeli mogućnosti i realizirali zamišljeno.  

 

 Zatvaranje ceste od k.br. Rubeši 86 do k.br. Rubeši 74 

Na inicijativu mještana Denisa Tudijena (k.br. Rubeši 74) molimo razmatranje zatvaranja 

ceste u Rubešima kod k.br. 86 (slika 1 u prilogu) koja vodi prema centru Rubeša i 

nekadašnjoj cvjetarni Ivančica.  

 

Naime, u cilju kraćenja puta prema trgovini u Rubešima kroz tu strmu i usku ulicu prolaze 

automobili i motociklisti velikom brzinom i ugrožavaju djecu koja se igraju i voze biciklama na 

tom potezu i stanovnike koji žive u istoj. Cestica ima važnost za stanare, a oni do svojih kuća 

mogu doći s gornje strane i kako sami kažu jako rijetko koriste donji ulaz. Ostalo 

stanovništvo do marketa u Rubešima može doći okolnom glavnom cestom koja je 

pristupačna i zanemarivo udaljena od ove cestice.   

 

Ukoliko do zatvaranja dođe naš prijedlog je postavljanje "cik cak" ograde kao na pješačkom 

prelazu kod škole u Kastvu, jer smatramo će se samo na taj način spriječiti ulaz 

motociklistima, a pješaci će i daje moći nesmetano prolaziti, kao i Mučićevi zvončari koji tim 



putem jednom godišnje za vrijeme maškara tradicionalno na Pusnu nedeju prolaze prema 

centru sela Rubeši.  

 

 Pokretanje inicijative postavljanja zvukobrana na dionici zaobilaznice (Vrata jadrana 

– izlaz Matulji). 

Prema odgovoru koji smo dobili od Direktora Tehničkog sektora i EU projekata iz Autocesta 

Rijeka - Zagreb dr. sc. Borisa Huzjana smatramo da bi pojačanom inicijativom moglo doći do 

realizacije i rješavanja problema buke na toj dionici. Da li postoje neke nove informacije 

vezane uz tu problematiku? 

 Autobusna stanica u donjim Rubešima/Ćikovićima 

Južna autobusna stanica u donjim Rubešima/Ćikovićima je renovirana nekoliko godina 

unatrag, međutim sjeverna je ostala zapuštena. Molimo postavljanje nove autobusne stanice 

na mjesto stare u donjim Rubešima/Ćikovićima iz smjera Rijeka - Kastav. 

 

 Mali autobus povezuje Rubeše i Kastav 

Mnogi su svjesni otuđenosti područja Rubeša prema južnom djelu granice Grada Kastva – 

od Spomenika pa sve do Brestovica i granice s Gradom Rijeka, a ponajviše stanovništvo 

koje tamo živi i već dugi niz godina gravitira više prema Rijeci nego prema Kastvu. 

Otuđenost se manifestira u PROMETNOJ NEPOVEZANOSTI.  

Predlaže se inicijativa u cilju dugoročnog riješenja i to angažiranjem malog autobusa koji bi 

četiri puta dnevno - dva puta ujutro i dva puta popodne/predvečer vozio na dogovorenoj 

relaciji, a sve s ciljem povezivanja - crkva, dućan, ambulanta, Kastafsko kulturno leto.  

 ČIŠĆENJE:  

 

Javna šterna u Rubešima  

 

Pod i zidovi obrasli su bršljanom. Smeće se nalazi po cijelom travnatom dijelu oko 

automobila koji na ovom mjestu stoji već duže vrijeme. Potrebno je redovito održavati i čistiti 

javnu šternu u Rubešima i u narednom periodu po određenoj pravnoj proceduri maknuti auto 

s javne površine. 

 

Pješački put ispod Ljekarne u Rubešima 

Zbog preuske i opasne glavne ceste koja nema nogostup mnogo stanovnika prolazi ovim 

malim putem koji se nalazi ispod ljekarne u Rubešima. Potrebno ga je redovito održavati i 

čistiti. 

 Saniranje pješačkog puta 

Sanirati pješački put (stepenište) koji vodi od Rubeša prema Komodanima (Orbanima). 

 

Svi članovi vijeća jednoglasno su usvojili plan prioriteta za 2018 godinu bez primjedbi. 

 

Ad.3.  
 
Pod točkom Razno nije bilo prijedloga.  
 
Sjednica je zaključena u 19:30 sati. 



 
 
 
 

 

Dostaviti: 

 

1. Članovima Mjesnog odbora  

2. Pismohrani  

3. Administratoru web stranice Grada Kastva 

 
 

Predsjednca  Mjesnog 
odbora 

 
Mirna Rubeša v.r. 

 


